

Ordinær generalforsamling

13. maj 2014

Referat

Dato: Tirsdag den 13.maj 2014

Tidspunkt: kl. 20:00 til 22:00

Sted: Børnehuset Sofiehaven, Sofiesminde Alle 5, 4300 Holbæk

Forplejning: Der serveres kolde drikke og lidt knasende til munden.

Referat af General Forsamling for Grundejerforeningen Skætterivej.

Fremmødte: 14 pers. Inkl. bestyrelsen.

1: Dirigent: Johannes / referent: Lisa

2: Bestyrelsens beretning fremført af Henrik (formand). vedh. Som bilag.

3: Indeværende regnskab gennemgået af Kristian (kasserer), der lægges især vægt på det kommende bankskifte fra Danske Bank til Arbejdernes Landsbank, grundet renter samt giro aftaler.

Der nævnes/diskuteres om vi sætter nok penge af til vejfonden? Budget for kommende år er lig det indeværende

4: Regnskabet og Budgettet blev vedtaget.

5: Valg af bestyrelsesmedlemmer.

Kristian (kasserer) , Lisa (næstformand) og Søren(suppleant) er genvalgt.

6: Evt. valg af administrator: Der ønskes IKKE administrator.

7: Johannes genopstiller og er genvalgt som revisor.

8: Kontingentets beløb fortsætter uforandret

9: FORSLAG

Indsendt rettidigt og fremstillet af Klaus Jakobsen nr. 43:

Vedr. opførelse af sti ml. nr. 27 og 29 (der er udsendt bilag herom)

Det er et problem at en privat indkørsel (nr. 43) bliver brugt som offentlig sti mellem Skætterivej og Munkholmvej.

Alle fremmødte er enige om at det er meget forkert at en privat grund bruges "offentligt", men det betvivles om opførelsen af en sti mellem nr. 27 og 29 vil afhjælpe problemet.

Der er et ønske fra forslagsstiller om at stien ml. 27 og 29 etableres men dette ønske ses gerne isoleret fra problematikken omkring gennemgangen på grunden nr. 43. Det er i denne debat vigtigt for alle, at det bliver gjort klart hvad det vil koste at få etableret en grussti.

Det besluttet hermed at der vil blive fremsat en ekstraordinær generalforsamling mht. prissætning på etablering af sti mellem nr. 27 og 29. (der udsendes ny dato herom).

Bestyrelsen skal snarest undersøge hvad det vil koste (i udbud!) at få den etableret, samt hvor meget af dette kommunen er villige til at betale.

10. Festudvalg:

Er der nogen der ønsker at være med i et festudvalg? HAR vi overhovedet brug for en sommerfest?

Vi er enige om at der er brug for aktiviteter der bringer os sammen, men hvilket koncept det skal være er ikke "fast". Festudvalg: Lisa (45) melder sig til et festudvalg med henblik på årets sommerfest og håber at flere byder ind med gode ideer. Tine (nr?) vil gerne være behjælpelig med indsamling af evt. brugerbetaling eller lign.

11. Vejbelysning: der gives kort gennemgang af vores vejbelysning (bilag har tidl. været sendt ud) Fremtidigt program for belysning er gennemgået og sendes ud pr. mail som bilag. Hvis lyset ikke følger udsendte tabel kan det via linket på grundejerforeningens hjemmeside fejlmeldes direkte til leverandøren.

Evt.:

Der skal atter strammes op omkring oprydning / afgrænsning af privat grund kontra fællesarealer. Der vil blive sendt mail ud til alle herom. Poperne i det vilde buskads primært langs Wegenersmindestien hører under "privat" vedligeholdelse.
Der SKAL arbejdes videre med sagen om forsikringsgennemgangen af hulen.

Bestyrelsen takker de fremmødte for et godt møde

God sommer og på gensyn til Ekstraordinær Generalforsamling snarest muligt.

Mvh
Bestyrelsen